
                                        P  R  O  T  O  K  O  Ł  nr  XXXVII/13
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28.01.2013r.

Miejsce obrad  -  sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim.

Godzina rozpoczęcia obrad  -  12.00 

Obecni na sesji  - zgodnie z załączoną listą obecności w obradach XXXVII sesji
uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny pan Ryszard Kulesza.

Do punktu 1.
Otwarcia obrad XXXVII sesji dokonał pan Zbigniew Chlubicki – przewodniczący
Rady Miejskiej w Barczewie, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność
obrad sesji.

Do punktu 2.

Pan Lech Nitkowski – Burmistrz Barczewa – poprosił o zdjęcie z porządku obrad 
punktu 13 „13.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV(96)11 Rady
Miejskiej w Barczewie …....”.
Zmiana ta spowodowana jest tym, że Wspólnoty zrezygnowały z usług ZEC Sp. 
 z   o.o.  Przedstawimy  zamiar likwidacji tej Spółki.

Pan Zbigniew Chlubicki  wnioskuję o przeniesienie punktu 20 porządku obrad –
sprawozdania Burmistrza  - do punktu 4 ze względu na to, ze pan burmistrz będzie
musiał wyjechać na wcześniej zaplanowane spotkanie.

Zaproponowane zmiany przyjęte zostały jednogłośnie przez Radę.

Porządek obrad po zmianach:

3.Przyjęcie protokółów z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej;
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady;
5.Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i  gminy
Barczewo – założenia  do dalszej  działalności;
6.Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych za 2012r;
7.Analiza wykorzystania  funduszy sołeckich w 2012r;
8.Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego  zasobu Gminy Barczewo;
9.Projekt uchwały w sprawie zmiany  Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego
Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie  zatwierdzonego Uchwałą nr LII(387)02
Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  30 września 2002r w sprawie zatwierdzenia
Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie
10.Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek
obowiązkowego pensum nauczycielom, którym powierzono  stanowiska
kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Barczewo
oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych

 



wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli;
11.Sprawozdania z działalności:
-Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie;
-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie;
-Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia;
-Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie;
-Zakładu Usług Komunalnych ;
-Zakładu Wodociągów i Kanalizacji;
-Zakładu Energetyki Cieplnej.
12.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Warmińskiego Związku
Gmin;
13.Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Barczewo na stałe  obwody
głosowania, ustalenia ich numerów , granic  oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych;
14.Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barczewo na lata 2013-2022;
15.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2013r;
16.Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku  od nieruchomości;
17.Plany pracy stałych  Komisji  rady Miejskiej na 2013r;
18.Projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Barczewie na 2013 rok;
19.Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie z działalności za II
półrocze 2012r;
20.Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie z działalności tych
Komisji;
21.Interpelacje i zapytania radnych;
22.Zapytania  Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
23.Odpowiedzi na bieżące zapytania;
24.Sprawy różne i wolne wnioski
25.Zakończenie obrad XXXVII/13 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie.

Do punktu 3.

Protokoły z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej w Barczewie przyjęte zostały 
jednogłośnie.

Do punktu 4.

Sprawozdanie Burmistrza Barczewa pana Lecha Nitkowskiego:

-z mediów dowiedzieliśmy się, że Olsztyn zostanie zamknięty dla samochodów 
ciężarowych. Zaczęła się wojna medialna. Otrzymałem  dziś prośbę Prezydenta
Olsztyna o spotkanie. Na dziś jestem umówiony z Marszałkiem Województwa;
-jesteśmy przygotowani do dalszej części rewitalizacji: kościół poewangelicki,
ratusz, salon. Przystępujemy do fazy projektowej;
-podpisaliśmy umowę na budowę  4 kolejnych placów integracyjnych;

 



-wykonana zostanie kanalizacja kolonii Ruszajny;
-wykonany zostanie wodociąg Lamkowo-Ruszajny;
-mieliśmy bardzo udaną akcję edukacyjną w Tumianach „Bezpieczny lód”;
-Camping Tumiany  zajął I miejsce  w Polsce  w kategorii Campingi i Karawaningi;
-16 stycznia w Warszawie odbyła się uroczystość wręczenia nagród w
ogólnopolskim  konkursie „Kwatera na Medal 2012”. Z wielką przyjemnością muszę
Państwa poinformować, że Gospodarstwo Agroturystyczne „Janczary” Państwa
Olejnik z Barczewka zajęło II miejsce w tym konkursie. Byłem obecny na wręczeniu
nagród;
-dobrnęliśmy do końca  w sprawie pozyskania działki pod przepustem w Wipsowie;
-Warmiński Związek Gmin podjął decyzję o zleceniu przeprowadzenia własnego
audytu dotyczącego cen za zrzut nieczystości stosowanych wobec Gmin przez
olsztyński PWIK. PWIK  na swoje zlecenie sporządził taki audyt. Niestety jest on
korzystny dla PEWIK-u a nie dla Gmin zainteresowanych;
-mamy duży problem z ENERG-ą, która nas  straszy, że nie możemy  wybierać
operatora, który będzie działał na ich urządzeniach. Zmuszeni byliśmy unieważnić
przetarg;
-podpisaliśmy umowę na budowę schroniska dla zwierząt. Przetarg wygrała nasza
firma;
-25 stycznia odbyło się w naszej sali konferencyjnej spotkanie z mieszkańcami
Łapki w sprawie żwirowni;
-odbyło się spotkanie w sprawie budowy odcinka drogi w Łęgajnach;

Do punktu 5.

Sprawozdanie w sprawie  bezpieczeństwa i porządku publicznego przedstawił
Komendant Komisariatu Policji w Barczewie pan Marek Dumka.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Jan Połowianiuk – przedstawiony przez pana komendanta spadek
przestępczości  jest wart pogratulowania. Jednakże wykrywalność jest mniejsza w
zakresie niszczenia mienia.

Pan Dumka – w kraju wykrywalność tych zdarzeń  jest na poziomie 30%, u nas na
poziomie 50%. Wykrywalność tych zdarzeń również się zwiększyła.

Pani Halina Bronka – był kiedyś taki artykuł „Barczewo miasto strachu”. Dobrze by
było aby ukazał się teraz artykuł o pracy Komisariatu. Ja osobiście nigdy nie
czułam się zagrożona w naszym mieście. Cywilizacja oczywiście niesie nie tylko te
dobre sprawy ale i te złe. Chciałam zaapelować o współpracę mieszkańców.
Proszę również o patrole piesze na terenie naszego miasta.

Pan Dumka – z patrolami jest niestety trudniej;

Pan Zbigniew Cipior przedstawił sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w
Barczewie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Jan Połowianiuk – Komisariat i Straż Miejska bardzo się napracowali. W

 



Polsce pojawiają się informacje na temat zasadności funkcjonowania Straży
Miejskiej. Jak pan burmistrz zapatruje się na te informacje.

Pan Lech Nitkowski – nie słyszałem od moich kolegów wójtów i burmistrzów aby
gdziekolwiek na Warmii i Mazurach były zakusy o likwidacji Straży Miejskich. Straż
wykonuje inne zadania niż Policja. Analizuję corocznie działalność naszej Straży
Miejskiej i gdybym doszedł do wniosku, że jest ona zbędna to już dawno bym
wystąpił o jej likwidację. W naszej gminie nie istnieje problem stosów śmieci
zalegających w lasach – a jest to niewątpliwa zasługa naszej Straży. To co należy
do zadań samorządu – to wykonuje Straż Miejska.

Pan Dumka – my znamy uprawnienia Straży Miejskiej i powiedzieć muszę, że
nasza Straż nam  bardzo często pomaga.

Pan Zbigniew Chlubicki podziękował za pracę dla Straży Miejskiej.

Do punktu 6.

Pan Tomasz Michałowski odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik do
protokółu.

Pani Teresa Lutarewicz – zwracam się z prośbą do Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o zabezpieczenie środków finansowych
na  szkolenia rodziców uczniów naszych szkół z zakresu  rozpoznawania u dzieci
uzależnień narkotykowych i alkoholowych.

Pani Halina Bronka – takie akcje  już były prowadzone a wniosek pani Lutarewicz
jest bardzo słuszny.

Do punktu 7.

Informację na temat wykorzystania w 2012r funduszy sołeckich przedstawił pan
Andrzej Lichocki. Informacja stanowi załącznik do protokółu.

Pan Jan Suliński – jak to jest, że nasz fundusz nie został  odpowiednio wykonany.
Czy nie można było wytłumaczyć Sołtysowi naszej wsi jak to zrobić, że nie można
postawić tak dużej wiaty.

Pan Andrzej Lichocki – o tych sprawach mówi ustawa. To zadanie nie jest stracone.

Pan Lech Nitkowski – po latach muszę stwierdzić, że wykonanie funduszy
sołeckich w naszej gminie jest rewelacyjne. Jeżeli zaistnieje potrzeba to jeszcze raz
przeszkolimy sołtysów. Przed podjęciem decyzji przez Zebranie Wiejskie musicie
państwo wiedzieć, że postawienie wiaty 10x10m wymaga pozwolenia na budowę.
My otrzymaliśmy już konkretny wniosek. Niestety nasze RIO nie pozwala na
dokonywanie zmian wniosku w trakcie realizacji zadania w roku. Jeżeli Rada uzna
za stosowne to  ta stratę finansową dla Ramsowa zrekompensujemy.

 



Pan Edward Maciejewski – fundusze sołeckie się sprawdziły. Uważam, że one
powinny być utrzymane.

Do punktu 8.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Mirosława Jasińska – dyrektor
Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie.

Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej również jest pozytywna;

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                        U C H W  A  Ł Ę  nr  XXXVII(220)13
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład  mieszkaniowego
zasobu Gminy Barczewo;

Do punktu 9.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie.

Pani Teresa Lutarewicz – opinia Komisji Oświaty jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest również pozytywna;

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr  XXXVII(221)13
w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i
Zdrowia w Barczewie zatwierdzonego Uchwałą nr LII(387)02 Rady Miejskiej w
Barczewie z dnia 30 września 2002r w sprawie zatwierdzenia Regulaminu
Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie;

Do punktu 10.

Wyjaśnienia do projektu Uchwały przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie.

Pani Teresa Lutarewicz – opinia Komisji Oświaty jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna;

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr  XXXVII(222)13
w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek obowiązkowego pensum

 



nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Barczewo oraz ustalenia tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i
opiekuńczych niektórych nauczycieli.

Do punktu 11.

Sprawozdania z działalności:

CKIPGM w Barczewie:

Sprawozdanie (pokaz multimedialny) przedstawiła pani Mariola Łukowska-
Juckiewicz – dyrektor Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie;

Pani Halina Bronka – składam podziękowania dla wszystkich pracowników
Centrum za ich pracę. Podziękowania za piękną szatę graficzną Wiadomości
Barczewskich ale proszę o większą dbałość w eliminowaniu błędów w gazecie.

Pan Jarosław Bonus -  gratuluję prezentacji. Dziękuję Centrum za współpracę z
naszą Komisją;

Pan Lech Nitkowski – praca i osiągnięcia Centrum jest to również mój sukces,
ponieważ moja poprzedniczka zwolniła panią dyrektor a ja ją przyjąłem.
Dziś publicznie deklaruję, że z panią dyrektor podpiszę umowę bez konkursu.

Pani Mariola Łukowska-Juckiewicz – działania, które prowadzi Centrum nie byłyby
możliwe bez wsparcia pana Burmistrza, Rady Miejskiej, Sołtysów. Bardzo dziękuję
za te działania.

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej:

Sprawozdanie z działalności MOPS w Barczewie przedstawił pan Jarosław
Złotkowski – dyrektor MOPS Barczewo.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Zbigniew Chlubicki – sprawozdanie pokazuje jak wielką pracę państwo
wykonujecie. Bardzo państwu za to dziękujemy.

Pan Lech Nitkowski – na bieżąco mamy do czynienia  z pracą MOPS-u. Praca ta
jest  bardzo ciężka i niestety niedoceniana. Dziękuję panu i pana pracownikom.

Miejski Zespół Oświaty i Zdrowia w Barczewie:

Pani Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOIZ – przedstawiła sprawozdanie z
działalności Zespołu za 2012r. Sprawozdanie stanowi załącznik do  protokółu.

 



Pani Teresa Lutarewicz – chcę  podziękować pani dyrektor i pracownikom MZOIZ
za doskonałą współpracę  i bardzo dobrą pracę.

Pan Zbigniew Chlubicki – dziękuję pani i pani pracownikom  za wykonaną pracę.

Zakład Budynków Komunalnych w Barczewie:

Pani Mirosława Jasińska – dyrektor Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie
przedstawiła prezentację multimedialną dotyczącą sprawozdania z działalności
Zakładu w 2012r.

Pani Mirosława Jasińska podziękowała za współpracę dla Komisji do Spraw
Gospodarczych i Mieszkaniowych.

Pan Jas Suliński – uważam, że na gminną substancję mieszkaniową na wsiach jest
przeznaczane zbyt mało pieniędzy.

Pan Edward Maciejewski – sprawy budynków komunalnych są odcinkiem
najtrudniejszym. Baza lokalowa niestety się sypie. Należy koniecznie podkreślić
fakt, że w przeciągu 7 lat pani dyrektor z zadłużenia 1,5 miliona zł zeszła do 500
tysięcy zł. To jest osiągnięcie. Jest to robione konsekwentnie przez cały rok. Niech
pani tak dalej robi. W imieniu Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych
bardzo dziękuję pani i pani pracownikom. My będziemy zawsze państwa Zakład
wspomagać.

Pan Zbigniew Chlubicki – bardzo dziękuję pani za dokonaną pracę i proszę o
przekazanie podziękowań dla pracowników pani firmy.

Pani Alina Jakończuk – współpraca Komisji do Spraw Mieszkaniowych układa się
wspaniale z panią dyrektor. Bardzo potrzebny jest budynek socjalny to zadłużenie
jeszcze się zmniejszy. Zachęcam, za pośrednictwem telewizji, mieszkańców do
wykupu mieszkań.

Pani Mirosława Jasińska – budynek socjalny jest moim marzeniem od lat.

Zakład Usług Komunalnych w Barczewie;

Pani Beata Szewczyk przedstawiła sprawozdanie z działalności Zakładu za 2012r.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu

Pani Szewczyk podziękowała pracownikom Spółki ZUK za ich ciężką i oddaną
pracę.

Pan Zbigniew Chlubicki – dziękujemy pani  i wszystkim pracownikom ZUK za ich
pracę, która jest niezbędna i niedoceniana.

 



Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Barczewie:

Sprawozdanie z działalności Spółki ZWIK za 2012 r przedstawił pan Jacek
Kasprzak – prezes Spółki. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Zbigniew Chlubicki podziękował panu Kasprzakowi i pracownikom Spółki
ZWIK za ich pracę. Pan Chlubicki życzył Spółce jak najmniej awarii.

Spółka Zakład Energetyki Cieplnej w Barczewie:

Pan Janusz Sturlis przedstawił sprawozdanie z działalności Spółki ZEC za 2012r.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Sturlis – na dzień dzisiejszy  sytuacja Spółki się zmieniła i podjęcie decyzji
należy do państwa. Tu w tym miejscu chciałem państwu podziękować za
wyrozumiałość i pomoc a swoim pracownikom za ich pracę.

Pan Zbigniew Chlubicki – na ręce  pana Prezesa  chcę złożyć podziękowania. Nad
wynikiem finansowym należy się pochylić i zastanowić się co zrobić dalej. Jeżeli
chodzi o pracowników to co by się nie zadziało musimy zrobić wszystko aby
konsekwencje tego procesu były dla nich jak najmniejsze. Proszę przekazać
pracownikom, że dalsze działania ukierunkowane będą na pomoc dla pracowników.

Pan Janusz Sturlis – w piątek po wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej
przekazałem pracownikom wiadomość o tym ,że prawdopodobnie nastąpi
likwidacja Spółki i że padło zapewnienie, iż pracownicy nie będą pozostawieni bez
pomocy.

Do punktu 12.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Ryszarda Buga – Sekretarz
Miasta.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji  Regulaminowej jest pozytywna.

Rada Miejska w Barczewie   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę   nr  XXXVII(223)13
w sprawie  zmian w Statucie Warmińskiego Związku Gmin.

Do punktu 13.

Wyjaśnienia przedstawiła  sekretarz miasta pani Ryszarda Buga.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

 



Na sali obecnych jest 11 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                        U C H W A Ł ŻĘ  nr  XXXVII(224)13
w sprawie podziału Gminy Barczewo  na stałe obwody głosowania, ustalenia ich
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Do punktu  14 i 15

Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta przedstawiła zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  2013-2022 i udzieliła wyjaśnień.

Pan Jan Suliński  - opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 11 radnych.

Radni  j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                      U C H W A Ł Ę   nr  XXXVII(225)13
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 
2013-2022.

Pani Dorota Kondratowicz przedstawiła propozycje zmian w budżecie gminy
Barczewo na 2013 rok.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 11 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr  XXXVII(226)13
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 rok.

Do punktu 16.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – skarbnik miasta.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna;

 



Na sali obecnych jest 11 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                       U C H W A Ł Ę  nr  XXXVII(227)13
w sprawie  zwolnienia od podatku od nieruchomości.

Do punktu 17.

Pan Edward Maciejewski – wnioskuję aby plany pracy stałych Komisji Rady
Miejskiej w Barczewie przewodniczący tych Komisji złożyli na ręce pana
Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Wniosek pana Maciejewskiego został przez Radę zaakceptowany.

Do punktu 18.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący tej Komisji pan
Krzysztof Ludwiniak.

Na sali obecnych jest 11 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                             U C H W A Ł Ę  nr  XXXVII(228)13
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Barczewie na 2013 rok;

Do punktu 19 i 20

Pan Edward Maciejewski – wnioskuję o przyjęcie sprawozdań Komisji bez ich
odczytywania.

Wniosek pana Maciejewskiego przyjęty został  jednogłośnie (11).

Do punktu 21

Pan Czesław Kopczyński – 25% naszej Gminy nie  jest zwodociągowana – w tym i
mój okręg. Czy jest szansa, że w ciągu 3 lat ta sytuacja ulegnie zmianie i wodę
będą mieli wszyscy?

Pan Jan Suliński – w Kromerowie  stoi przystanek autobusowy, z którego korzysta
dużo ludzi dojeżdżających do pracy. Niestety przystanek nie ma wiaty i ludzie stoją
bezpośrednio na deszczu, wietrze i mrozie. Natomiast w Tumianach jest przystanek
z wiatą i z tego przystanku prawie nikt nie korzysta. Czy Kromerowo może też
liczyć na taką wiatę?  Kiedy to nastąpi?

 



Pan Jan Połowianiuk – ponawiam prośbę o ustawienie znaków na ulicy
Kraszewskiego. Tam jest naprawdę niebezpiecznie. Samochody parkujące przy
chodniku całkowicie zasłaniają widoczność i doprawdy nie widać kto może jechać z
góry. Byłem świadkiem zdarzenia, że omal nie doszło w tym miejscu i z tego
powodu do poważnej kolizji;

Pan Edward Maciejewski -  brakuje znaków pionowych przy przejściach dla
pieszych. Proponuję aby nasza Straż Miejska to przejrzała.
Czy nasi burmistrzowie przewidują przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami
Łęgajn w sprawie budowy w tej miejscowości budynku socjalnego? Ludzie muszą
mieć możliwość przedstawienia swoich uwag.

Pani Alina Jakończuk – prośba o umieszczenie oświetlenia przy przejściu na ulicy
Wojska Polskiego koło mostu. Tam jest naprawdę ciemno;
Proszę o wystąpienie w sprawie ustawienia na ulicy Kościuszki radaru. W
momencie jak wykonano ulicę Targową kierowcy pozwalają sobie na bardzo szybką
jazdę zjeżdżając z z góry ulicy  Kościuszki.

Pan Andrzej Moszczyński – w Łęgajnach jest dużo pytań odnośnie inwestycji
budowy mieszkań socjalnych. Dlatego uważam, że należy rozmawiać z
mieszkańcami. Proszę o przeprowadzenie Zebrania Wiejskiego na ten temat.

Pani Alina Jakończuk – przez głosowanie tych spraw się nie rozwiąże, natomiast
spotkanie należy przeprowadzić.

Do punktu 22.

Pan Jan Komsta – przewodniczący Rady Osiedla Domków Jednorodzinnych –
wzdłuż stadionu pobudowano chodnik, z którego korzysta dużo mieszkańców
Barczewa. Niestety na 3 istniejące tak lampy pali się tylko jedna. Proszę o
uruchomienie pozostałego oświetlenia.

Do punktu 23.

Pan Dariusz Jasiński – konsultacje w sprawie budowy mieszkań socjalnych – ta
sprawa nie podlega rokowaniom, ale Zebranie zrobimy - na początku lutego;

Pan Edward Maciejewski – stanowisko Komisji Mieszkaniowej jest pozytywne w
stosunku do  tego miejsca.

Pani Mirosława Jasińska – niezrozumiały jest stosunek mieszkańców Łęgajn do tej
sprawy i do zrozumienia faktów. Do Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie
przyszedł mieszkaniec  Łęgajn i ubliżał tym ludziom, którzy mogliby zamieszkać w
tych mieszkaniach. Wytłumaczyłam temu panu, że mieszkać tam mają tacy sami
ludzie jak on.

Reszta odpowiedzi udzielona zostanie na piśmie.

 



Do punktu 24.
Nie było.

Do punktu 25.

Pan Zbigniew Chlubicki – stwierdzam  wyczerpanie porządku obrad, w związku z
czym zamykam XXXVII/13 sesję Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
B.Kwapis                                                                    Przewodniczący
                                                                                   Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                                   Zbigniew Chlubicki

 


